

# 9D7N Eat. Fun. Play Korea

gyeonggido. gangwando. jeollabukdo



## Highlights

- \* Ganghwa Anglican Church, Chaoyang Textile Cafe
- \* Goryeo Palace, Yongheung Palace
- \* Maisan Provincial Park
- \* Everland, Ganghwa Peace Observatory
- \* Suwon Starfield Starry Sky Library 2.0
- \* LUDENSIA European Village, Hyundai Outlets
- \* DEEPDIVE Museum, K-Kick Taekwondo Show
- \* Ikseon-dong Hanok Village
- \* Donuimun Museum Village



## Gourmet!

- ♥ Korean Specialty Meals like Ganghwa Shrimp Paste Pork Ribs Soup, Korean Charcoal BBQ, Seafood & Chicken Hotpot, Sanghuang Ginseng Chicken Soup, Hanjeongsik+Rice Wine Set .... etc

## Activities!

- \* Rice Flower Farmer <Gochujang+fruit sticky rice cake DIY>
- \* Eland Han River Cruise + seagulls feeding\*
- \* Hanbok wearing in Jeonju Hanok village
- \* Mt. Balwangsans Cable Car + Skywalk

## Seasonal Arrangement!

- \* Winter Fun Ski
- \* Spring Ganghwa Cherry Blossom viewing
- \* Autumn Naejangsan National Park for maple leaf viewing



### Ganghwa Peace Observatory

Separated North Korea only by a river, it's the only symbolic place on the Korean Peninsula where both the north and south share water space, representing peace and harmony. Using the telescope, you can watch NKorean doing farming and other activities. Four themed exhibition: Peace Space, Ecological Space, Future Space and History Gallery.



### Maisan Provincial Park

Located in Jinan-gun, North Jeolla Province, Mt Maisan is a rocky mountain composed of two peaks: MS Malbong Peak (687.4m) and MR Malbong Peak (681.1m), as well as more than ten smaller peaks. It is famous for its cherry blossoms in spring, Cosmos flowers in summer & autumn, and purple Silvergrass and maple leaves in autumn.



### Eland Han River Cruise

Cruising on the Han River, not only can enjoy the scenery of the Han River, but also can enjoy close up feeding the seagulls (\*feeds at own expense). Leave the hustle and bustle of Seoul for a while, embark on a captivating journey and enjoy your time!



### Jeonju Hanok Village + Hanbok Wearing

With more than 800 traditional Korean houses, it's the only completely preserved Korean house community. Not only can you eat the most authentic bibimbap and also visit the Jeondong Cathedral and Gyeonggiyeon Shrine. Explore the village in Hanbok and record the memories of your trip to Jeonju with photos.



### Suwon Hwaseong Fortress

Hwaseong Fortress was designated UNESCO World Cultural Heritage in 1997 due to its historical value. There are performances every day, and the Suwon Hwaseong Culture Festival is held every autumn. The city wall stretches for 5,700km. The castle was built from 1794 to 1796 by King Jeongjo to honour the remains of his father, Prince Sado.

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Or Similar Class
1	-	-	-	✈
2	✈	Ganghwa Shrimp Paste Pork Ribs Soup	Sundubu Jjigae (Soft Beancurd Soup)	5* Deluxe Sono Calm Goyang (2N)
3	Hotel	Rice Flower Farmer Vegetables & Pork wrapped rice	Myeongryun Jinsagalbi Korean Charcoal BBQ	
4	Hotel	Mushroom Hotpot	Hanjeongsik+Rice Wine Set	4* Jeonju GLOUCESTER
5	Hotel	Sanguang Ginseng Chicken Soup	Own expense@ Everland	4* Hanwha Resort Yongin Besancon
6	Hotel	Hanjeongsik Korean Table d'hote (Korean Set meal)	Pork & Squid Stew	Yongpyong All Season Resort OR Alpensia Holiday Inn All season Resort OR Phoenix Resort Hotel
7	Hotel	Own Expense@ Ikseon-dong Hanok Village	Seafood & Chicken Hotpot	5* Deluxe Sono Calm Goyang (2N)
8	Hotel	Jokbal (Brasied Pig Trotters)	Own expense@Hongdae	
9	Hotel	✈	-	



**Day 1: Singapore → Incheon**

**Day 2: Incheon ~ Ganghwa Island ~ Ganghwa Anglican Church** <Oldest Catholic church in Hanok architecture> ~ **Ganghwa Goryeo Palace** <Old Goryeo moved the capital here in order to avoid the invasion of the Mongolian army during the Goryeo Dynasty> ~ **Cherry Blossom Bonus: Ganghwa Cherry Blossom Road ~ Chaoyang Textile Cafe** <An old-era textile factory transformed into a retro attraction; drinks own expense> ~ **Yongheung Palace** <where King Cheoljong used to live before his ascension to the throne>

**Day 3: Rice Flower Farmer** <Gochujang+fruit sticky rice cake DIY; you may take away for souvenirs> ~ **Ganghwa Peace Observatory ~ Gimpo HYUNDAI OUTLETS**

**Day 4: Maisan Provincial Park\*** (Dep Oct20-Nov10: replaced by Naejangsan National Park for maple leaf viewing) ~ **Jeonju Hanok Village + Hanbok Experience**

**Day 5: Suwon Starfield Starry Sky Library 2.0 (NEW!) ~ Suwon Hwaseong Fortress ~ Everland**

**Day 6: \*\*Ludensia European Village** <European-style castle built with 1.6million vintage bricks directly imported from Europe> ~ **\*\*DEEPDIVE<Multimedia Museum>** (\*\*Note: In winter, will be replaced by skiing experience) ~ **Mt. Balwangsan Cable Car** <Length 7.4km, Asia's Longest cable > + **Korea's highest skywalk at an altitude of 1,458m**

**Day 7: Han River Cruise ~ Ikseon-dong Hanok Village** <Unique shop & restaurant in 100-year-old Hanok> ~ **Myeongdong Shopping District**

**Day 8: Korean Ginseng Shop ~ Duty-free Cosmetics shop ~ Donuimun Museum Village** <First village in the west gate of Hanyang Capital City, with strong historical value> ~ **K-Kick Taekwondo Show** <A clever fusion of traditional and modern Taekwondo techniques, showing the essence of Korean culture> ~ **Hongdae Shopping district**

**Day 9: Seoul ~ Healthy Liver Shop ~ Incheon Airport → Singapore**

**Note:**

- During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated above.
- Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be given as replacement.
- Domestic flights may not be immediate connections, subject to airline final confirmation.
- Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- Tour is fully conducted in Mandarin.

Updated: 29-JUL-24\_EN\_HN

**康泰旅行社**  
**HONG THAI TRAVEL**

☎ **6533 1788**

✉ **enquiries@hongthai.com.sg**

# 9天7晚 韩国「Fun松」玩

京畿道。江原道。全罗北道



## 行程特色

- \* 江华圣公会圣堂, 朝阳纺织
- \* 江华高丽宫址, 龙兴宫
- \* 马耳山道立公园
- \* 爱宝乐园, 爱妓峰和平生态公园
- \* 水原Starfield星空图书馆,
- \* 鲁登西亚欧洲村, HYUNDAI OUTLETS
- \* DEEPDIVE博物馆, K-Kick 跆拳道秀
- \* 益善洞韩屋村
- \* 敦义门博物馆村



## 精选美食!

- ♥ 韩式特色美食: 虾酱排骨汤、吃到饱“明伦进士烤肉, 贝类章鱼鸡火锅套餐, 百岁桑黄参鸡汤, 韩定食+米酒套餐等。

## 独特体验

- ⊕ 稻花农夫体验辣椒酱, 水果糯米糕DIY
- ⊕ 浪漫汉江游船 + 喂食海鸥\*
- ⊕ 穿着韩服游全州韩屋村
- ⊕ 发旺山缆车+ 天空步道

## 四季精心安排

- ⊕ 冬季滑雪体验
- ⊕ 春季江華島櫻花路赏樱
- ⊕ 秋季内藏山国立公园赏枫叶

## 爱妓峰和平生态公园

与北韩仅有一江之隔, 是韩半岛唯一南北共同利用水域空间, 代表和平与和谐的象征性地点。可透过望远镜看北韩居民务农与活动。园内设有和平空间、生态空间、未来空间和历史之廊等四个主题展区, 可以眺望朝鲜的瞭望台、影像馆和VR体验设施等。



## 马耳山道立公园

位在全罗北道的镇安郡, 马耳山是由雌马耳峰(687.4公尺)与雄马耳峰(681.1公尺)两座山峰, 以及十余座小山峰组成的岩石山。春季樱花闻名, 夏季与秋季有大波斯菊、及秋季的紫芒及红叶。



## Eland Cruise 汉江游览船

搭乘汉江游览船, 不仅可坐拥汉江风光, 还可喂食海鸥(\*喂食自费), 好不惬意。想暂别首尔的熙攘与喧嚣, 不妨搭乘游览船一睹汉江风采, 享受悠闲时光!



## 全州韩屋村+韩服体验

韩国唯一一个被完全保存下来的韩屋群落, 有超过800间传统韩屋. 这里不仅能吃到最正宗的拌饭观赏各种韩纸艺术, 还聚集了殿洞圣堂、庆基殿等各种历史遗迹, 穿着韩服自由游览韩屋村用照片记录全州之旅的回忆。想体验韩国传统文化的朋友一定不要错过。



## 水原华城 (联合国教科文组织遗产)

为护城而建造的华城因其历史价值于1997被指定为联合国教科文组织世界文化遗产。每天都有各种表演, 每年秋天还会举办水原华城文化节。城墙绵延5700公里。这座城池建于1794至1796年, 是为了向父亲庄献世子表示孝心以及显示经济实力而建造的。



天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1			-	→
2	→	江华虾酱排骨汤	韩式嫩豆腐汤	5* 高阳Sono Calm酒店 (2晚)
3	酒店	稻花农夫-菜包肉饭	“吃到饱”明伦进士烤肉	
4	酒店	香菇火锅	韩定食+米酒套餐	4* 全州 GLOUCESTER
5	酒店	百岁桑黄参鸡汤	自费@爱宝乐园	4* 龙仁韩华度假村
6	酒店	韩定食	鱿鱼猪肉烧	江原道 龙平四季度假村 或 Alpensia Holiday Inn 度假村 或 凤凰城度假酒店
7	酒店	自费@益善洞韩屋村	贝壳花天地 (贝类章鱼鸡火锅套餐)	5* 高阳Sono Calm酒店 (2晚)
8	酒店	猪脚套餐	自费@宏大	
9	酒店	→	-	



第一天: 新加坡 → 仁川

第二天: 仁川机场 ~ 江华岛 ~ 江华圣公会教堂 <最古老韩屋建筑的天主教教堂> ~ 江华高丽宫址 <高丽时期,为了避免蒙古军入侵,迁都的老高丽的短暂首都> ~ 樱花季增游: 江華島櫻花路 ~ 朝阳纺织咖啡馆 <旧时代纺织厂变身超夯复古景点饮料自费> ~ 龙兴宫 <朝鲜第25代王哲宗登上王位之前曾居住过的房子>

第三天: 稻花农夫 (辣椒酱+水果糯米糕DIY; 完成后可带走精美包装袋) ~ 爱妓峰和平生态公园 ~ 金浦HYUNDAI OUTLETS

第四天: 马耳山道立公园\* (10月20~11月10出发改为内藏山国立公园赏枫叶) ~ 全州韩屋村+韩服体验

第五天: 水原Starfield星空图书馆2.0 (全新开幕) ~ 水原华城 ~ 爱宝乐园

第六天: \*\*鲁登西亚欧洲村 <160万块砖建造而成的欧式古堡, 仿佛置身中世纪欧洲> ~ \*\*DEEPDIVE <多媒体博物馆> (\*\*注: 冬季改为滑雪体验) ~ 发旺山缆车 <亚洲最长的缆车, 全长 7.4 公里> + 海拔 1,458 米韩国最高天空步道

第七天: 汉江游船 ~ 益善洞韩屋村 <有100多年历史的韩屋所改造的个性商店饮食店> ~ 明洞商圈

第八天: 高丽人参店 ~ 免税化妆品专卖店 ~ 敦义门博物馆村 <汉阳都城西城门的第一个村子, 具有其历史价值> ~ K-Kick 跆拳道秀 <传统与现代跆拳道技术的巧妙融合, 展现韩国文化精髓> ~ 宏大商圈

第九天: 首尔 ~ 护肝宝专卖店 ~ 仁川机场 → 新加坡



注:

1. 在国际或当地重大节日活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社安排为准; 如遇当地酒店客满等因素, 将以同等级的酒店取代。
3. 赠送或红利项目将无任何替代或退款
4. 若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据。
5. 房间的差异, 包括房型、面积、景观, 均由酒店分配而定。
6. 团体全程将以华语讲解

Updated: 29-JUL-24-CN-HN

**康泰旅行社**  
HONG THAI TRAVEL

☎ 6533 1788

✉ enquiries@hongthai.com.sg